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ZAPISNIK 
sa 10. redovne sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 05. prosinca 

2014. godine sa početkom u 18.00 sati u prostoriji Narodne knjižnice i čitaonice 
 
Sjednici su bili nazočni vijećnici: Nino Putniković, Boris Bašić, Tome Juraga, Viktor Banov, 

Josip Juraga, Nedjeljko Mudronja, Mateja Bašić, Mate Skračić, Dragica Bašić, Toni Papeša, 

Darko Turčinov 

Ostali nazočni: Ivan Božikov-načelnik OMK, Mare Kovačev, donačelnica OMK, Vesna Juran-
djelatnica OMK,  
 
Zapisničar: Vesna Juran 
 
Utvrđivanje kvoruma 
Predsjedavajuća je izvršila prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirala da je od jedanaest 
vijećnika nazočno 11 vijećnika, te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 
 

SAT VIJEČNIČKIH PITANJA 

Nino Putniković: mene zanima mini porezne reforma na nivou države koja se provodi. Kroz 
medije svaki dan slušamo da ću općine i gradovi ostati bez novčanih sredstava pa me zanima 
da li je općina Murter napravila nekakvu projekciju odnosno o kolikim se sredstvima tu radi 
koji će biti manje uplaćeni na račun toga općini Murter?  

Ivan Božikov: ja nekako nisam virova da će taj zakon ići u proceduru da će to udruge općina i 
gradova nekako izlobirati da to tako neće biti i da sam Mirni da mi izvadi točne situacije, 
točno koja bi bila i koji nam je prostor da to na neki način nadoknadimo i situacija je slijedeća 
a to je da će općina Murter sa nekakvih 700.000 kuna time biti zakinuta, a prostor za 
eventualnu naknadu, nadoknadu toga, a to će biti tema idućih sastanaka i na nivou odbora za 
financije i nas vijećnika je u komunalnoj naknadi. O tome se uglavnom i priča. Naša situacija 
je u toj priči malo ležernija nego što imaju druge općine jer u ovom trenutku naša komunalna 
naknada je najniža u ciloj županiji. Što se tiče ovog uz morskog dijela, tako da na primjer mi 
imamo, naša komunalna naknada je 15 lipa po kvadratu Pirovac ide na 20, Tisno ima 37, 
Vodice i više tako da imamo jedan ležerni prostor da nadoknadimo ovaj gubitak da bi 
funkcionirali kako funkcioniramo, a ne bi opet puno išlo na štetu građana.  

Boris Bašić: moje pitanje se odnosi na situaciju sa DPU Sv. Mihovil u djelu koji se odnosi na 
dječji vrtić. Kakva je situacija i što se događa?  

Ivan Božikov: aplicirali smo za EU fond priko programa ministarstva prosvjete. Rezultate smo 
trebali imati 9-10 misec i još rezultati nisu objavljeni, a isto tako pripremamo ukoliko se 
dogodi da ovaj program propadne što imamo informacije da će tako biti da se javimo na 
drugi program mjera 74 ruralnog razvoja koja bi do lita trebal biti raspisana. Vas vjerojatno 
zanima vlasništvo, što se toga tiče mi smo u ministarstvu prosvjete  priložili ono što je 
trenutno, sve vlasničke ugovore i ugovor o pravu sporazum o pravu građenja sa šibenskom 
biskupijom  i vlasničke listove koji su trenutno tu i sve ugovore koji nisu provedeni i sve 
presude i sve sporazume. Tako za neke parcele imamo samo presudu za neku parcelu imamo, 
radi se svega o par parcela imamo ili presudu ili ugovor ili darovnicu ili zamjenu, sve je u 
postupku uknjižbe.  
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Boris Bašić: ja sam samo tražio pojašnjenje ako ste rekli da ste išli prema ministarstvu 
prosvjete da li to znači financiranja od strane ministarstva prosvjete 

Ivan Božikov: ne. Ministarstvo prosvjete je napravilo program sufinanciranja javnih potreba 
ovih društvenih,  financirana kroz EU fondove. Mi se uvik javljamo ministarstvu po 
programima naslovljenim na EU fondove.  

Boris Bašić: a ova mjera 74  

Ivan Božikov: ona ide na proljeće još nije gotova ti programi još nisu gotovi, oni bi trebali biti 
gotovi na proljeće do četvrtog miseca. Oni se provode kroz ministarstvo regionalnog razvoja i 
maksimalni iznos financiranja je milijun eura. Sto posto bez povratno. Tu smo isto u kontaktu, 
maksimalno to pratimo i pripremamo se. I ako ovaj program ne prođe odma se javljamo na 
ovaj slijeći čim se otvori. 

Boris Bašić: odma mogu reći, neće proći sigurno jer kod apliciranja za EU fondove čim nemate 
čiste vlasničke odnose gotovo je.  

Ivan Božikov: vjerujemo da ćemo do kraja tih procedura imati.  Ili ćemo imati riješene 
vlasničke odnose ili ćemo imati još neke ugovore o pravu građenja jer nije ništa sporno. 

Boris Bašić: koliko znam od ovih EU fondova bez čistog vlasništva teško će proći bilo šta.  
Nažalost, situacija je takva kakva je raduje me vaš optimizam ali na žalost moram reći da ga 
ne dijelim jer doći će četvrti misec  

Ivan Božikov: u četvrti misec će se program eventualno otvoriti, zašto kažem eventualno zato 
jer to triba uzeti sa jednom zadrškom, tu mjeru 74 jer znamo da je državni proračun nategnut 
do te mjere da će se morati, mislim do 15 ožujka planiran je deficit valjda će morati dokazati 
da je taj planirani deficit održiv i ako nije postoji mogućnost da se svi pristupi fondovima 
generalno zatvori kao mjera europske unije.  

Boris Bašić: loše u svakom slučaju. Na žalost izgubili smo jako puno godina a imamo 
alternativno rješenje i mislim da trebamo raditi na njemu ali o tom potom. Čekati ćemo još 
malo. Ali bojim se da će ovo sve skupa biti jako loše. Izgubili smo 5-6 godina na žalost plan 
DPU nije loš ali spotaknuli smo se u ono na što se najčešće spotičemo a to su vlasnički odnosi 
zemlje. Hvala.  

Mate Skračić: ovdje smo danas trebali imati na dnevnom redu odluku o davanju na korištenje 
javne površine u vlasništvu općine Murter-Kornati. Čujem da nije pripremljen nikakav 
materijal i zato se nema o čemu raspravljati. Žao mi je, u šestom mjesecu smo mi o ovome 
pričali. Već smo tada oštro reagirali da treba ići u izradu pravilnika.  Mi bi danas tek nekakvu 
odluku pokretali, što se čekalo šest mjeseci i zašto se taj pravilnik nije započeja raditi zašto mi 
danas nismo na glasanju imali pravilnik.  

Ivan Božikov: kolegica to jednostavno nije odradila ja dijelim odgovornost maksimalno čak i 
malo više šta nisam to malo pogura ali u naj kraćem mogućem roku ćemo to probati izgurati.  

Mate Skračić: mislim da dok mi radimo pravilnike u prostoru nam se dešava nered.  

Ivan Božikov: je, slaže se, nema nekog opravdanja.  
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DNEVNI RED 

1. Verifikacija zapisnika 9. sjednice 
2. Prijedlog Odluke o izradi dopune dijela Prostornog plana uređenja Općine Murter – 

Kornati radi usklađenja sa Zakonom o prostornom uređenju 

3. Protupožarna zaštita 

- Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštita od požara, 

- Izviješće o stanju zaštita od požara, prijedlog Zaključka 

4. Stipendije, izviješće 
5. Sudci porotnici, prijedlog za imenovanje 
6. Odluka o izradi Prijedloga odluke o davanju na korištenje javnih površina i  vlasništvu 

Općine Murter-Kornati za postavljanje privremenih objekata, te reklamnih i oglasnih 
predmeta  (*ovo uključuje i „štekate“-terase ugo. objekta ) 

7. Prijedlog izmjena i dopuna Odluke o komunalnom redu  
 

Tome Juraga: točku šest bi trebalo skinuti.  

Mateja Bašić: imamo još jednu odluku koju predlažem da dodamo a to je Odluka o držanju pasa i 
mačaka, načinu postupanja s neupisanim psima, napuštenim i izgubljenim životinjama 

Ivan Božikov: dakle odnosi se na promjenu naše odluke o komunalnom redu vezano za kuče 
ljubimce koja ne definira maksimalni broj tih kućnih ljubimaca. Tako da imamo sve je dobro 
dok je dobro ali imamo već neko vrime u jednoj kući 10-15 pasa 100 mačaka i to je tamo 
ludnica pogotovo velike neugodnosti imaju ljudi, kad su masline kad ljudi dolazu tamo čupati 
imaju nagazne mine i neželjene susrete sa kućnim ljubimcima. 

Mate Skračić: imamo još jednu odluku za dopunu dnevnog reda a to je Odluka o dopuni odluke o 
izradi ciljanih izmjena i dopuna prostornog plana uređenja Općine Murter-Kornati 
Mateja Bašić: tada prijedlog od Tome Jurage stavljam na glasovanje, tko je za da se točka 6. 
skine sa dnevnog reda? 

- Jednoglasno ZA  

Mateja Bašić: tko je za prijedlog Mate Skračić da se nadoda Odluka o dopuni odluke o izradi cilja-
nih izmjena i dopuna prostornog plana uređenja Općine Murter-Kornati 
 

- Jednoglasno ZA 

Mateja Bašić: tko je da se nadopuni dnevni red sa Odlukom o držanju pasa i mačaka, načinu pos-
tupanja s neupisanim psima, napuštenim i izgubljenim životinjama 

 
- Jednoglasno ZA  
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Nakon izmjena i dopuna dnevni red glasi:  
 

1. Verifikacija zapisnika 9. sjednice 
2. Prijedlog Odluke o izradi dopune dijela Prostornog plana uređenja Općine Murter – 

Kornati radi usklađenja sa Zakonom o prostornom uređenju 

3. Odluka o dopuni odluke o izradi ciljanih izmjena i dopuna prostornog plana uređenja 
Općine Murter-Kornati 

4. Protupožarna zaštita 

- Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštita od požara, 

- Izviješće o stanju zaštita od požara, prijedlog Zaključka 

5. Stipendije, izviješće 
6. Sudci porotnici, prijedlog za imenovanje 
7. Prijedlog izmjena i dopuna Odluke o komunalnom redu  
8. Odluka o držanju pasa i mačaka, načinu postupanja s neupisanim psima, napuštenim i 

izgubljenim životinjama 
 

- Dnevni red prihvaćen je JEDNOGLASNO 

1. Usvajanje zapisnika 9. redovne sjednice 

 
 Zapisnik 9. redovne sjednice prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
2. Prijedlog Odluke o izradi dopune dijela Prostornog plana uređenja Općine Murter 

– Kornati radi usklađenja sa Zakonom o prostornom uređenju 

 
Mate Skračić: ja bi samo reka ovdi dvi riči. Ovu odluku smo već imali na Odboru za prostorno 
uređenje i raspravljali smo o njoj zato je i došlo na vijeće. Ja bi samo ovdi apelira na načelnika 
da kad se ova odluka donese da se što hitnije krene u zatraživanje ponude za izradu ovih 
dopuna dijela plana jer kao što znamo sad će nam brzo proračun pa moramo ta sredstva 
predviditi u idućem proračunu i da saznamo i rokove i nekakvu dinamiku svih tih radova koji 
će uslijediti radi ovog usklađenja sa zakonom. 
Ivan Božikov: napraviti ćemo maksimun, bitno je da se odluka donese zbog rokova koji nas 
tjeraju i sad se triba potruditi da do kraja godine stignemo objaviti u Službenom vjesniku, to 
je isto bitno. A ja ću već slijedeći tjedan zatražiti ponude. Ako se prihvati odluka.  
 

 Prijedlog Odluke o izradi dopune dijela Prostornog plana uređenja Općine Murter – 
Kornati radi usklađenja sa Zakonom o prostornom uređenju prihvaćen je JEDNOGLA-
SNO 
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3.Odluka o dopuni odluke o izradi ciljanih izmjena i dopuna prostornog plana ure-
đenja Općine Murter-Kornati 

 
Mate Skračić:  možemo reći isto da je ova odluka proizašla nakon mjeseci rada na izmjenama 
i dopunama PPUOMK. Odluka je također bila na Odboru za prostorno uređenje. Višekratno 
smo je pretumbavali tako da u principu to je proizvod toga što se zadnjih mjeseci radilo. 

 

 Odluka o dopuni odluke o izradi ciljanih izmjena i dopuna prostornog plana uređenja 
Općine Murter-Kornati prihvaćena je JEDNOGLASNO 

 
 

4. Protupožarna zaštita 

- Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštita od požara, 

- Izviješće o stanju zaštita od požara, prijedlog Zaključka 

Ivan Božikov: to je odluka pro forme koju svako godine moramo doniti.  

Mateja Bašić: pod točkom 5. tu je jedna greškica do 31. studenog ili je do 31. prosinca ili je 30 

studenog 

 Protupožarna zaštita 

- Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštita od požara prihvaćen je JEDNOGLASNO 

- Izviješće o stanju zaštita od požara, prijedlog Zaključka prihvaćen je JEDNOGLASNO 

5. Stipendije, izviješće 
 

Nino Putniković: ja bi samo da sadašnji sastav Povjerenstva, ovo je ustvari povjerenstvo iz 
prošlog saziva, pa bi ga trebalo promijeniti i imenovati nove članove. Ja bi ga smanjio na tri 
člana, mislim da je to sasvim dovoljno i da se što prije pristupi i to povjerenstvo sastane, po 
mogućnosti odmah u ponedjeljak da se razmotre te ponude koje su stigle u općinu vezano za 
stipendije i eventualno da se stavi natječaj za nove. 17. stipendista trenutno imamo na 
popisu od toga ih je 9 poslalo potvrdu o ponovnom upisu godine. Znači neki ispadaju neki 
novi dolaze i vjerojatno svakog od vas netko pita radi svoje dice, tako da se napravi novi 
natječaj i da se raspiše i da se što prije tim obiteljima podjeli.   

Ivan Božikov: to je sve u redu ja bi samo tija reći vezano za broj odnosno sastav Povjerenstva 
kad od tri fali jedan onda ne možeš ništa a kad od pet falu dva može se sastati i možeš 
vijećati. Zamijenimo ove šta triba  

 
- Prijedlog  načelniku za imenovanje Povjerenstva za stipendije:  
- Ivan Božikov 
- Dragica Bašić 
- Nino Putniković 
- Mateja Bašić 
- Boris Bašić 
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Mate Skračić: ja bi pita u vezi tog pravilnika, ovdi se još spominje općinsko Poglavarstvo. Ovaj 
pravilnik treba uskladiti sa aktualnom regulativom  
Ivan Božikov: poglavarstvo minja načelnik.  
Mate Skračić: tako, ali bilo bi u redu da od 2001. god. da ga malo regeneriramo. Kad se bude 
radija taj novi pravilnik ja bi dao prijedlog, dobro ima vremena za to, da se pokušaju na neki 
način poticati i neka zanimanja, neki studij koji su od interesa, koji su zanimljiviji,  koji su rjeđi. 
Dobro ovisno koliko prijava stigne.  
Ivan Božikov: ne bi ja tako nego ja bi odredija par zanimanja koji su od interesa jesu li to neka 
zanatska, koji su od interesa Murtera, odnosno neka deficitarna zanimanja i njih nešto izdaš-
nije pomoga.  
Mate Skračić: ili da se boduju bolje  
Ivan Božikov: uglavnom se svi primu jer nema ih toliko. Ovo je dobro ili bodovanje ili izdašniji 
iznos.  
Boris Bašić: ovaj pravilnik je jako rigorozan, npr. u članku 20. da korisnik stipendije vrača sti-
pendiju zbog nepoštivanja roka iz čl.18. o upisu, a druga stvar stipendija se vrača ako korisnik 
stipendije izgubi godinu. Koji to student nije izgubija godinu. Trebalo bi stajati prekida se pri-
manje, po mom mišljenju stipendije za vrijeme izgubljene godine. Malo ga treba doraditi.  
 

6.Sudci porotnici, prijedlog za imenovanje 
 

Ivan Božikov: odluka pro forme mi smo u obavezi donijeti je pa ako netko ima prijedlog ili ako 
bi netko htio biti. 

 Nije bilo prijedloga  

 
7.Prijedlog izmjena i dopuna Odluke o komunalnom redu 

 

Mateja Bašić: dopuna je u članku 57. da se dodaje novi stavak 4.  

 

 Prijedlog izmjena i dopuna Odluke o komunalnom redu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

8.Odluka o držanju pasa i mačaka, načinu postupanja s neupisanim psima, napušte-
nim i izgubljenim životinjama 

 

 Odluka o držanju pasa i mačaka, načinu postupanja s neupisanim psima, napuštenim i 
izgubljenim životinjama prihvaćena je JEDNOGLASNO. 

 

Sjednica je završena u 18.50 sati 

 
 
Zapisničar:                      Predsjednica: 
Vesna Juran          Mateja Bašić 


